



裘錦秋中學(屯門)
Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址：香港屯門楊青路 28 號

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong

網址 Web site: <http://www.jcctm.edu.hk>

電話 Tel.: (852)-2461 1555

傳真 Fax: (852)-2464 6161

電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

家長通告 2025-2026/054
「購買童軍制服」安排

敬啟者：

經過校方甄選後，貴子弟已獲選為本校 2025-2026 年度童軍隊伍的成員。制服團隊為紀律性之組織，隊員在集會時必須穿著整齊制服，以展現良好的形象。

本校將帶領學生至童軍總會購買制服，詳情如下：

日期：	2025 年 10 月 3 日
時間：	下午 4 時 10 分至下午 6 時(屯門站公共運輸交匯處解散)
地址：	九龍柯士甸道童軍徑香港童軍中心 11 樓(佐敦港鐵站 C2 出口)
費用：	車費港幣 30 元正，制服費用另計
所需制服物品：	帽、恤衫、短褲、皮帶、長襪、皮鞋、領巾、徽章 (合共約 450 元)
備註：	1. 學生需提前準備足夠現金以購買制服 2. 童軍外套可自行配備 3. 凡符合資格的學生(領取「綜合社會保障援助(綜援)」/ 「學校書簿全額津貼」/「學校書簿半額津貼」)均可申請民政事務局制服津貼。惟申請需時，預計第二學期才可領取制服。如有需要，隊員可向負責老師領取申請表格

如有查詢，請致電 2461 1555 與黃偉明老師或程漢君老師聯絡。

此致
貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二五年九月二十二日



裘錦秋中學(屯門)
Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址：香港屯門楊青路 28 號

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong

網址 Web site: <http://www.jcctm.edu.hk>

電話 Tel.: (852)-2461 1555

傳真 Fax: (852)-2464 6161

電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

Parents Circular 2025-2026/054
Arrangements for Purchasing Scout Uniforms

Dear Parents/Guardians,

Following the school's selection, your child has been chosen as a member of our school's Scout for the 2025-2026 academic year. As a disciplined organisation, uniformed groups require members to wear their uniforms neatly during assemblies to present a presentable appearance.

The school will accompany students to the Scout Association for purchasing uniforms. Details are as follows:

Date :	Friday, October 3
Time :	16:10to18:00(Dismissal at Tuen Mun Station Public Transport Interchange)
Address :	11/F, Hong Kong Scout Centre, Scout Path, Austin Road, Kowloon, Hong Kong (Jordan MTR Station Exit C2)
Fee :	Transportation fee: HK\$30.00 , Uniform costs are charged separately.
Required uniform items:	Cap, shirt, shorts, belt, long socks, leather shoes, neckerchief, badge(Total ~HK\$450)
Remarks :	1. Students must ensure they have sufficient cash available in advance to purchase their school uniforms. 2. Scout jackets may be purchased at individual. 3. All eligible students (receiving Comprehensive Social Security Assistance (CSSA)/ Full Grant School Textbook Assistance /Half Grant School Textbook Assistance) may apply for the Home Affairs Bureau Uniform Grant. However, as processing takes time, uniforms are expected to be received only in the second semester. Members required may collect application forms from their responsible teacher.

For enquiries, please contact Mr Wong Wai Ming or Mr Ching Hon Kwan on 2461 1555.

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping
Principal

September 22, 2025